
Referat 11-02-2019

Til stede: Michal (ref), Henrie�e (a�ud), Asser, Gi�e

Helene ønsker at udtræde af bestyrelsen, af personlige årsager. Vi ønsker Helene god vind, og tak for 
indsatsen.

Der har været problemer med vandmålere i Formandens lejlighed… Det er foreningens målere, derfor 
a�older foreningen omkostning �l repara�on.

Der er en �dligere andelshaver, som ikke er �lfreds med overdragelsesa�alen. Tidligere andelshaver oplyser, 
at han kontakter en advokat, dermed overgår sagen �l administrator.

I forbindelse med salg i endnu en andel, kan besstyrelsen konstatere, at det er �lladt at overdrage med fejl 
og mangler, men der vil blive �lbageholdt et ukendt beløb �l udbedring af fejl og mangler. Når fejl og 
mangler er dokumenteret udbedret, vil det resterende beløb blive udbetalt �l sælger. Udgangspunktet er, at 
der ikke kan overdrages ulovlige installa�oner, inkl. Nedsænkede lo�er opbygget i træ….

Der er en beboer, som har oplyst, at de havde set ro�elort i deres lejlighed. Bestyrelsen henvendte sig 
hur�gt �l andelshaver, og oplyste om oplysningspligt �l kommunen, bestyrelsen minder om, at der er 
oplysningspligt hvis man ser ro�er indendørs. Der findes et vagt nummer på KBH’s kommunes hjemmeside. 
Andelshaver oplyste, at det alligevel ikke var ro�elort.

Den nuværende lejer af kiosken ønsker at ”sælge” virksomheden, med ret �l lejemålet, og bestyrelsen er 
meget i tvivl om hvordan erhvervslejemål overdrages, hvor der �dligere udstedt påbud, som ikke er 
a�julpet. Vi søger endnu engang hjælp hos administrator, om hvordan erhvervslejemålet overdrages? For 
bestyrelsen vil det være naturligt, at fejlene i lejemålet udbedres inden lejemålet ”sælges”. Er der mulighed 
for at finde en anden lejer, hvis bestyrelsen har en anden lejer på hånden?

Der er en erhvervslejer, som mener at der er vedligeholdelsesopgaver, som foreningens skal lave i kælderen i 
lejemålet. Bestyrelsen minder lejer om, at lejer har vedligeholdelsespligten, og derfor bedes a�jælpe 
problemet i kælderen, samt at dokumentere for bestyrelsen, at det er a�julpet.

Der er forsat svingende temperaturer i badet, det er værst på de øverste etager. Vi er i dialog med VVSeren, 
om at a�jælpe problemet, og næste �ltag er at �erne den nyopsa�e lovplig�ge vandmåler, som ISTA har sat 
på varmtvandsbeholderen…. Vi afventer en plan fra Kjeld…

Der arbejdes forsat på opdeling af skralderum i viceværtens skur, så Bageren har mulighed for sortere 
erhvervsaffald – jf. påbud fra Københavns kommune.

Foreningen har fået påbud om håndteringen af glasaffald, den nuværende håndtering er ikke ”lovlig”. Der 
arbejdes på at respektere Københavns Kommunes påbud.

Opgaven med tag repara�on ser ud �l at være gennemført, vi hører mureren, om opgaven er færdig.

Bestyrelsen savner forsat en faktura for Statholdervej… Administrator spørges igen

Der er forsat ikke fremgang, i at få løst det utæ�e badekar, hvor der er s�llet krav om udbedring, 
administrator for svar fra andelshaver…

Der er en andelshaver, som savner mere varme… VVSeren mener at nyere radiator vil hjælpe…. Det er 
samme vilkår for alle andelshavere, og hvis man ønsker at udski�e funk�onsdyg�ge radiatorer, bliver det for 



andelshavers egen regning.

Der arbejdes forsat på at finde utæthed, som giver vand i lejligheden Hovmestervej 3, st.tv.

Der har igen været fejl på trykforøger, og der har været �lkaldt specialister for at sikre, at pumperne kører 
korrekt.

Forslag �l a�oldelse �l ordinær general forsamling den 19. eller den 21. marts 2019 kl. 19.00 

Næste bestyrelsesmøde a�oldes den 25. februar 2019, kl. 18.15


